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Glasvezel in Overbetuwe 

Geachte heer Noordermeer, 

Op 16 maart ontving het college van Burgemeester en Wethouders een schriftelijke raadsvraag 
met nummer S-131. Deze vraag gaat over glasvezel in Overbetuwe. In deze brief leest u onze 
reactie. 

Uw eerste vraag gaat over de aanleg van glasvezel in delen van Overbetuwe en het 
standpunt van het college hierover. 
Het college van Overbetuwe ziet de aanleg van glasvezel niet als een overheidstaak. Het is aan 
marktpartijen om dit op te pakken. Dit standpunt is zo ook vertaald in het collegeprogramma 
Verkeer. Wel wordt het belang van een goede digitale bereikbaarheid ingezien. Daarom zal de 
gemeente Overbetuwe waar mogelijk zakelijke en particuliere initiatieven faciliteren. Dat geldt 
zowel voor de ontsluiting van woongebieden als voor bedrijventerreinen. 

Het is bekend geworden dat glasvezel zal worden aangelegd in de kernen Eist, Driel, Heteren, 
Zetten, Andelst, Herveld-Noord, Valburg en Oosterhout. Hierdoor wordt het overgrote deel van 
Overbetuwe aangesloten op deze snelle verbinding. Er zijn inderdaad enkele kleine kernen en 
huishoudens in het buitengebied die niet worden aangesloten. De investering om dit wel te doen is 
niet rendabel. Overigens speelde eenzelfde afweging in het verleden bij de aanleg van coaxkabel. 

Uw tweede vraag richt zich op de provinciale contacten over glasvezel en de mogelijkheden 
tot het krijgen van subsidie hierop. 
Op de bedrijventerreinen 'Poort van Midden Gelderland-Zuid' en 'De Schalm' werd enkele jaren 
geleden een behoeftepeiling gedaan. Hieraan is door de gemeente meebetaald. Dit heeft toen niet 
geleid tot aanleg van glasvezel omdat er onvoldoende belangstelling bleek. Geringe belangstelling 
maakt een investering door marktpartijen onrendabel. Voor de herstructurering van terreinen in 
Eist Zuidoost (Aam en Merm) is de aanleg van glasvezel in het masterplan en uitvoeringsplan 
opgenomen. Voor dit deelproject werd een bedrag gereserveerd ter hoogte van €300.000,-
waarvan de helft provinciale subsidie is en de andere helft een gemeentelijke investering betreft. 
Met dit bedrag kan op Eist Zuidoost de aanleg van glasvezel worden gefaciliteerd. 
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Intussen heeft zich een bedrijf gemeld (Smart Connect) dat wil investeren in de aanleg van 
glasvezel. Zij beginnen hiermee op 'De Merm'. Het is de bedoeling om dit project bij voldoende 
animo uit te rollen op 'De Aam' en later ook op andere bedrijventerreinen. Om dit proces een 
impuls te geven, kan het subsidiebedrag mogelijk ingezet worden. Door het bedrijf is een 
vergunningaanvraag ingediend bij de gemeente voor de aanleg van de bekabeling op 'De Merm'. 
Bij deze procedure worden afspraken gemaakt over de graafwerkzaamheden die gaan 
plaatsvinden. De inzet van deze afspraken is dezelfde als voor de procedure die wordt doorlopen 
met het bedrijf (Reggefiber) dat glasvezel in de woonkernen gaat aanleggen. 

Voor bedrijventerreinen in Eist Zuidoost is zoals hierboven al beschreven provinciale subsidie 
(herstructuringsmiddelen) ontvangen. Voor het Regiocontract werd wel degelijk het project 'digitale 
ontsluiting kleine kernen, bedrijventerreinen en buitengebied' ingebracht. De regiogemeenten 
hebben alle deelprojecten getoetst aan objectieve criteria (zoals regionaal structuurversterkend, 
gericht op intergemeentelijke samenwerking). Dit Overbetuwse project scoorde niet goed op een 
aantal deelcriteria zodat deze niet werd gehonoreerd als kansrijk project voor het Regiocontract. 
Een bijkomend argument hiervoor is ook de door u gememoreerde sectorale provinciale 
subsidiemiddelen. 

Tenslotte vraagt u zich af of er correspondentie is geweest met inwoners of organisaties die 
een actieve tol van de gemeente vragen bij de aanleg van glasvezel. 
Bij de postregistratie en het klantcontactcentrum zijn geen geregistreerde verzoeken bekend die 
vragen om een actieve rol van de gemeente bij de aanleg van glasvezel. 

Voor de goede orde vermelden wij dat de beantwoording van deze vragen 7 uur inzet van de 
werkorganisatie heeft gekost. 

Hoogachtend, 

burgemeester en wethouders, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

Th.M.M. Hoex E. Tuijnman 

Afschriften: 
Griffie 
Staf 

12uit08555 2/2 


